
 
 

Ishøj Boligselskab 
Afdeling Solkysten 
Indkaldelse til bestyrelsesmøde 
Dato:  

Tid:  
Sted: 

Deltagere fra afdelingsbestyrelsen: Formand Mogens Eriksen, næstformand 
Flemming, bestyrelsesmedlem Lise-Lotte Strøbæk, bestyrelsesmedlem Lone Hovdal og 
suppleant Fadime Mor. 

Øvrige deltagere:  

Afbud: fadime.  

Referent:  

Pkt.:   1. De grønne områder er hårdt 
ramt på mangel af pleje.  
1 – 2 bede mellem parkerings 
pladserne, skal disse fyldes op 
med noget, så de ikke bliver 
fyldt op med ukrudt.  
Hækplanter og mangel på 
samme 
De eksisterende hække som 
ikke skal (bruges)  
 

2. Sommerfest. 
 

3. Parkering til arbejdsbiler, hvor 
skal disse placeres.  

 
4. Hvor tit er driften i solkysten, 

og hvad er deres 

  Referat:  
1. driftleder John arbejder hårdt 

på at få lavet en plan så der 
bliver indarbejdet en rutine så 
standarten forhøjes i vores 
grønneområder. Martin har 
fundet en plan for 
vedligeholdelsen af vandhullet, 
men da han er på ferie venter 
vi på at høre denne.  
1,2 vi ønsker at hækkene langs 
murene skal flyttes over til 
haverne / de små terasser hvor 
der mangler hække.  
 

2. vi sender invitationer ud 
hurtigts muligt, så i kan melde 
tilbage til os.  



arbejdsopgaver her ovre, de har 
ikke været set længe. Vi beder 
om en arbejdsplan, så de kan 
forholde os til hvornår de er her 
ovre, og hvad deres faste 
arbejdsopgaver er.  
 
 

5. Budget godkendelse.  
 

6. Hegnudvalg som kan indhente 
materiale til valg og 
godkendelse 

 
7. el regnskab, hvor bliver dette 

af.  

 
 

 
  

 
3. der er kommet et forslag at der 

placeres 3 pladser til varebiler 
ved hegnes mod kia helt op ad 
skuret.  
 

4. der er mange fra driften der 
holder ferie nu her, hvilket gør 
at de er i undermemanding, 
men de gøre deres bedste 
under omstændinhederne.  
 

5. vi venter til at vi kommer til et 
møde med driftchefen og 
økonomikonsulenten fra DAB 
før vi ønsker at godkende 
dette.  
 

6. Lone og Flemming er i gang 
med at lave et hengudvalg så 
der kan være 2 modeller til 
afdelingsmødes i september.  
 

7. Marianne har tidligere skrevet 
ud at der var detline på dette d. 
26/6. men intet er komme 
endnu. Vi har skrev til 
Marianne hvor dette bliver af.  

01:   Godkendelse af dagsorden    

02:   Godkendelse af referat fra sidste 
møde 

  
 
 

Opfølgning: 

03:   Valg af ordstyrer   
 

04:   Nyt fra formand/næstformand     



05:   
 
Nyt fra Driftkontoret v/Driftleder   

 

06:   Nyt fra boligsociale tiltag   
 

07:  Nyt fra Organisationsbestyrelse  
 

08:  Beboer - Udvalgene  
 

09:  Relevante møder  
 

10:  Information til beboerne  
 

11:  Eventuelt  
 

12:  Næste møde  
 

 

 


